
ПУТІНА НАЛЯКАЛИ! З моря ТЕРМІНОВО вивелі всі ракетоносії! Пам'ятник 

Катерині демонтують / БРАТЧУК 

28.12.22 р. 

0:00 

з нами на зв'язку зараз з Одеси з 

0:03 

українською Південної пальміри красуня Я 

0:05 

дуже люблю це місто Сергій Братчук 

0:07 

Голова цивільного адміністрації 

0:08 

Сергій вітаємо вас Слава Україні 

0:14 

я не буду пояснювати звідки я це знаю 

0:17 

так просто склалася історично є така 

0:19 

пісня текст є приблизно такий Катя 

0:22 

Катерина Ех душа от чего ж ты Катя 

0:25 

хороша 

0:27 

але ні це не стосується вже всім 

0:31 

відомого пам'ятника в Одесі розкажіть 

0:33 

яка ситуація зараз що відбувається з 

0:35 

пам'ятником 

0:45 

чимало зусиль до того що по оцій маркери 

0:48 

Так звана Русского Мира вони були 

0:50 

підмонтовані у нашому місті в нашому 

0:53 

регіоні і з позиції підтримував 

0:55 

президента України коли на петицію що 

0:59 

надходила від громадян саме до очільника 

1:01 

держави але було одна умова вона на мій 

1:05 



погляд була абсолютно об'єктивною і 

1:08 

повернем цей це те що треба 

1:10 

дотримуватись щільного законодавства Ну 

1:12 

і власне призвело така позиція обласної 

1:16 

складського адміністрації до того що 

1:18 

депутати міської ради підтримали 30 

1:21 

листопада відповім на рішенням те що так 

1:24 

зване є підкреслю пам'ятник тому що 

1:26 

юридичних підставам називати цю споруду 

1:29 

пам'ятку не було а тепер вже і не буде 

1:32 

треба демонтувати Наразі я бачу що 

1:36 

зараз і телеграм-каналом 

1:38 

деякі засобах масової інформації 

1:40 

відповідно інформація з'являється 

1:42 

що відбувається 

1:45 

якісь роботи поки що ми бачимо що 

1:48 

відбувається підготовці як називають так 

1:50 

процеси що стосуються самого демонтажу 

1:53 

початку демонтажу цієї фігури малої 

1:57 

архітектурної форми О знайшов визначення 

1:59 

того я думаю що найближчим часом про це 

2:03 

буде офіційно вже оголошення 

2:07 

так що статистики мова йде про те що 

2:09 

підготовчий процес власне як яку 



2:11 

підготовкою процес до прийняття 

2:13 

відповідного рішення міською радою він 

2:16 

наразі триває на все свій час з іншого 

2:20 

боку маємо зараз повітряне тривогу 

2:22 

оголошено по всій Україні 

2:24 

спілкуючись з вами з укриттям в прямому 

2:27 

ефірі на прямому яка ситуація на Одещині 

2:30 

станом на сьогодні І отримували 

2:33 

повідомлення що якісь розвідувальні 

2:34 

безпілотники збивались днями раніше  

2:37 

здається Ну давайте з так 

2:41 

званих безпілотників тому що ця 

2:42 

інформація не відповідає дійсності 

2:45 

інформаційне вкидання таке було в деяких 

2:48 

місцевих пабліках інформація не 

2:51 

відповідає дійсності це перше що 

2:54 

стосується тривоги то вона звісно вона 

2:57 

яку у нас які постійно нашій державі 

2:59 

відповідно Інформація що відбувається 

3:02 

активність і на цьому поки що без далі 

3:06 

без коментарів що стосуються власне 

3:08 

удачі ми говоримо про Чорне море наразі 

3:10 

сьогодні ситуація змінилася 

3:14 



тим що немає ракетоносіїв у окупованій 

3:18 

російсько-чорноморського флоту яке є на 

3:20 

бойовому чергуванні наразі угруповання 

3:23 

зменшилася ну фактично три рази але то 

3:27 

говорити так тому що лише три кораблі 

3:29 

зараз спочатку помилки відповідно несуть 

3:31 

чергування в сідніші вони 

3:33 

відправилися на жаль ще за курсом 

3:36 

того Корабля А поки що то був 

3:39 

поблизу тимчасово окупованого 

3:41 

Севастополя знову таки не розслабляємося 

3:44 

і говоримо про це всі мешканцям Одещини 

3:47 

і всій Україні про те що власне бойові 

3:50 

пуски ракетоносії наприклад підводні 

3:52 

човни власне і надводні можуть робити 

3:55 

саме з тих акваторій де зараз кораблі 

3:57 

знаходяться Ну а підходять що вони 

3:59 

взагалі потім вони обстрілюють Одесу тому 

4:05 

представляємо ще раз кажу але 

4:07 

ракетоносіїв наразі не мають ну і 

4:10 

енергетичний фронт - це те що важливо 

4:13 

над важливо для всієї держави зокрема 

4:15 

для Одещини 

4:17 

продовжуються роботи щодо ліквідації 



4:19 

наслідків ворожих конкретних ударів та 

4:22 

ударів дорогами Камікадзе але поступово 

4:24 

електроенергія повернулася і 

4:26 

повертається до одеситів Звичайно є 

4:30 

сьогодні так звані стабілізаційні заходи 

4:33 

але на 

4:34 

що відбувається також аварійні та 

4:37 

екстрені вимкнення електроенергії це те 

4:40 

що є реальними тому ці стабілізаційні 

4:43 

графіки вони можуть не співпадати з тим 

4:46 

що хотіли б сьогодні зробити енергетики 

4:48 

енергетикам звичайно величезна подяка 

4:50 

вони тримають цей фронт він є надто 

4:54 

важливим для нас і Збройних сил пане 

4:57 

Сергію іще ну Новий рік в нас вже на 

5:00 

носі будемо цими вихідними зустрічати 

5:03 

новий 2023-й якісь нововведення можливо 

5:07 

щодо комендантської години чи будуть 

5:09 

вони запроваджені в Одеській області 

5:11 

тому що знаємо що в столиці багато хто 

5:13 

просив хотів аби якось пом'якшили часові 

5:17 

проміжки комендантської години поки що 

5:19 

це рішення не ухвалено А що в Одеській 

5:21 



області 

5:24 

ну щодо комендантської години власне 

5:26 

сталося те що сталося Я є особисто 

5:28 

прихильником цього підходу вчора 

5:31 

Максим Марченко оголосив про те що в 

5:33 

12:00 залишається незмінною з 23:00 до 5 

5:37 

години ранку відповідно 31 грудня все по 

5:41 

16 так як і почалося сьогодні почнеться 

5:44 

рішення і завтра о 23:00 буде оголошено 

5:48 

законодавець з половиною більше вона і є 

5:50 

підтверджена як рамку 1 січня будь ласка 

5:53 

хто хоче е хто я сподіваюсь більшість 

5:56 

будуть статні ходити 

5:58 

до гостей то будь ласка пересувайтеся 

6:01 

Яке відповідні можливості таксі 

6:05 

електротранспорт сподіваюсь що буде 

6:07 

ходити під час знову таки наголошую про 

6:09 

те що можуть бути і сигнали повітряної 

6:11 

тривоги ними не платити не треба що 

6:14 

комендантської години щодо якихось 

6:16 

масових гулянь то їх не буде власне 

6:19 

година особливо теж не акцентую був 

6:22 

м'яко кажучи до цього увагу 

6:24 

і вона однозначно ми будемо відзначати 



6:28 

всі ці свята вже після нашої Перемоги і 

6:35 

починаємо усі свята і до роботи за 

6:38 

відновлення країни поки що не до 

6:40 

особливих свят але треба і посміхнутися 

6:43 

треба привітати рідних та близьких 

6:45 

особливо маленьких українців власне 

6:48 

почали це робити ще від Святого Миколая 

6:50 

А закінчуючи і 25 відзначало вже і 

6:54 

Різдво Христове так що дітей Ми не 

6:57 

забуваємо ну заради них все це і 

6:59 

робиться в цьому світі ми часто говоримо 

7:01 

в ефірі Сергію про те що і мільйонів 

7:04 

українців Я сподівання що 23-й рік буде 

7:06 

переможним але Окрім цього 

7:08 

найважливішого бажання з якою віхою ви 

7:11 

пов'язуєте 

7:13 

2023 і в житті Одещини зокрема Ну 

7:15 

можливо Там повністю відкрите море для 

7:17 

того аби український бізнес-агросектори 

7:20 

не тільки міг ефективно працювати 

7:22 

наповнюючи нашу казну 

7:26 

Давайте так я скажу з безпекою 

7:30 

компоненти по-перше і з цивільної 

7:34 



наскільки це зможе зробити Ну по-перше 

7:37 

якщо ж цивільно брати Ну 

7:41 

взагалі це навіть не 

7:44 

обов’язані пройде тепер через все наше 

7:46 

життя і наша історія що стосується 

7:49 

цивільного то звичайно мені хотілося б 

7:52 

щоб в Одесі не надалі залишалося лідером 

7:54 

в агропромисловому комплексі тим більше 

7:56 

ви розуміємо що від майбутнього врожаю 

7:59 

не дуже погодні умови коли цього року 

8:02 

восени такі своє атомні для майбутнього 

8:06 

врожаю тут знову-таки нашій граві 

8:08 

сподіваюсь здоровляться неможливо 

8:10 

підкреслю і Одещина була в лідерах тому 

8:13 

що ЗНО має пшениця має і є слава богу і 

8:17 

буде на найближчий час в Одесі та в 

8:20 

Україні і хотів би щоб в Одесі не було 

8:22 

цих хвилин щоб сказати для всієї України 

8:26 

Ну а щодо безпекової компоненти то є 

8:29 

таке особисте бажання щоб Чорноморський 

8:32 

плод Російської Федерації зник поки що 

8:36 

мрії потроху збуваються коли сказав що 

8:39 

Москва була на 

8:45 

щось вийшло завдяки нашої 



8:47 

військово-морським силам збройних сил 

8:49 

України сподіваюсь квоту не буде Він 

8:51 

залишиться в історії а також як 

8:53 

експонати для підводного музею 

8:55 

Спасибі вам Сергія Ми почали вас і до 

8:58 

зустрічі в 2023-му вочевидь вже ну наші 

9:02 

компанії Скажімо так Дякуємо вам дуже і 

9:04 

до зустрічі Сергій Братчук був з нами на 

9:06 

зв'язку 
 


